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Protokół Nr XLI/2022 

z przebiegu obrad XLI sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 27 października 2022 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1400 i zakończyła się o godz.1445 

 

Na sesji obecnych było 15 radnych według załączonej listy obecności. 

1) S.Andrzejewski – obecny od pkt. 4. 

W sesji uczestniczyli: 

1) Artur Terlecki – Wójt Gminy, 

2) Beata Pampuchowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XLI sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad w niżej podanym brzmieniu (Wynik 

głosowania imiennego stanowi załącznik): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 002857F w miejscowości Marwice. 

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw. 

5. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady 

Gminy. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-1. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-2. 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-3. 

9. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

10. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji. 

11. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji. 

12. Przyjęcie protokołu z XL sesji. 

13. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

16. Interpelacje i wnioski radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 
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Do punktu 3 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 

002857F w miejscowości Marwice. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLI/330/2022. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLI/331/2022. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLI/332/2022. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-1. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLI/333/2022. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-2. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLI/334/2022. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-3. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLI/335/2022. 
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Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLI/336/2022. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 10 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVIII sesji (Wynik głosowania imiennego 

stanowi załącznik). 

Do punktu 11 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXXIX sesji (Wynik głosowania imiennego 

stanowi załącznik). 

Do punktu 12 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XL sesji (Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik). 

Do punktu 13 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z analizą oświadczeń majątkowych składanych Przewodniczącemu 

Rady Gminy i Wójtowi Gminy według stanu na dzień 31 grudnia 2021r. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres 15.09.2022r.  

(sesja XXXVIII) – 27.10.2022r. (sesja XLI) 

15.09.2022r. - Udział w zebraniu wiejskim w Tarnowie. 

15.09.2022r. - Udział w zebraniu wiejskim w Wysokiej. 

20.09.2022r. - Obecność podczas uroczystego Dnia Przedszkolaka i spotkanie z Lubuską 

Kurator Oświaty - przedszkole w Baczynie. 

20.09.2022r. - Udział w zebraniu wiejskim w Gajewie. 

22.09.2022r. - Udział w zebraniu wiejskim w Baczynie. 

23.09.2022r. - Spotkanie ze Starostą Powiatu Gorzowskiego p. Magdaleną Pędziwiatr – 

omówiono realizację wspólnych inwestycji drogowych zaplanowanych w br. 

23.09.2022r. - Udział w zebraniu wiejskim w Lubnie. 

24.09.2022r. - Udział w rajdzie rowerowym zorganizowanym przez stowarzyszenie „Kobiety 

Stawu”. 

26.09.2022r. - Udział w zebraniu wiejskim w Ściechowie. 
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27.09.2022r. - Udział w Walnym zgromadzeniu członków Stowarzyszenia Euroregionu Pro 

Europa Viadrina w Słońsku. 

28.09.2022r. - Udział w komisji wspólnej Rady Gminy Lubiszyn. 

28.09.2022r. - XXXIX Sesja Rady Gminy Lubiszyn. 

28.09.2022r. - Spotkanie ze Strażakami jednostki OSP Ściechów. 

29.09.2022r.- Spotkanie z lekarzem rodzinnym podstawowej opieki lekarskiej  

w miejscowościach Staw i Ściechów, omówiono bieżącą sytuację i plany na dalszą współpracę. 

05.10.2022r. - Podpisanie porozumienia pomiędzy Gminą Lubiszyn, Regionalną Dyrekcją 

Ochrony Środowiska, Wojewódzkim Związkiem Pszczelarzy oraz Kołem Pszczelarzy 

w Lubiszynie w zakresie szeroko rozumianej współpracy i wzajemnego wsparcia 

w działaniach na rzecz ochrony środowiska przyrodniczego. 

06.10.2022r. - Spotkanie z Sołtysami gminy oraz przedstawicielami jednostek OSP, omówiono 

zasady ewentualnej dystrybucji na terenie gminy tabletek jodku potasu. 

06.10.2022r. - Udział w zebraniu wiejskim w Brzeźnie. 

11.10.2022r. - Udział w komisji wspólnej Rady Gminy Lubiszyn. 

11.10.2022r. - XL Sesja Rady Gminy Lubiszyn. 

11.10.2022r. - Przekazanie w Lubiszynie 52 szt. komputerów zakupionych w ramach programu 

„Wsparcie dzieci i wnuków z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”.   

13.10.2022r. - Udział w uroczystościach Dnia Edukacji Narodowej w SP Lubiszyn. 

13.10.2022r. - Udział w uroczystościach Dnia Edukacji Narodowej w Przedszkolu  

w Lubiszynie. 

14.10.2022r. - Przekazanie w Stawie 23 szt. komputerów zakupionych w ramach programu 

„Wsparcie dzieci i wnuków z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”.   

17.10.2022r. - Udział w spotkaniu Wójtów i Prezydenta Gorzowa zrzeszonych w Związku 

Celowym Gmin MG-6. 

19.10.2022r. - Spotkanie z członkami Klubu Seniora w Baczynie. 

20.10.2022r. - Udział w spotkaniu Wójtów, Burmistrzów i Prezydenta Gorzowa zrzeszonych 

w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wlkp. 

21.10.2022r. - Spotkanie z Wojewodą Lubuskim poświęcone planowanej dystrybucji węgla 

kamiennego przez jednostki samorządu terytorialnego. 

21.10.2022r. - Przekazanie w Lubnie 58 szt. komputerów zakupionych w ramach programu 

„Wsparcie dzieci i wnuków z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”. 

23.10.2022r. - Spotkanie z członkami Klubu Seniora w Lubnie. 

24.10.2022r. - Udział w spotkaniu Wójtów i Prezydenta Gorzowa zrzeszonych w Związku 

Celowym Gmin MG-6 poświęcone wspólnej dystrybucji węgla kamiennego. 

25.10.2022r. - Posiedzenie komisji wspólnej Rady Gminy. 
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25.10.2022r. - Przekazanie w Baczynie 70 szt. komputerów zakupionych w ramach programu 

„Wsparcie dzieci i wnuków z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”. 

S.Andrzejewski – 29 września spotkał się Pan z lekarzem, który zarządza ośrodkami zdrowia 

w Ściechowie i w Stawie. Chciałbym się dowiedzieć, czego dotyczyły te rozmowy? 

A.Terlecki – Rozmowy dotyczyły kontynuacji współpracy i świadczenia opieki lekarskiej  

w Ściechowie i w Stawie. Te budynki są ogrzewane prądem i teraz pan doktor ma poważne 

obawy związane z tym jak ta cena ogrzewania będzie się kształtowała w przyszłym roku. I tego 

też dotyczyły te rozmowy. Zrobimy wszystko żeby tą współpracę kontynuować. 

M.Kwiatkowski – Proszę o kilka zdań na temat spotkania, które odbyło się z pszczelarzami  

z naszego koła z Lubiszyna z Prezesem Wojewódzkim oraz Dyrektorem RDOŚ. Wiem, że były 

podpisywane jakieś porozumienia, była też mowa o powołaniu Lubuskiego Centrum 

Pszczelarstwa. Nie wiem, czy jest szansa reaktywacji formuły Lubuskiego Miodobrania  

w Lubiszynie? 

A.Terlecki – To spotkanie dotyczy szeroko rozumianej współpracy, której celem jest promocja 

pszczelarstwa, promocja kultu pszczoły i możliwość pozyskiwania wspólnych środków na 

działania promocyjne. Natomiast w sprawie kontynuacji święta Lubuskie Miodobranie 

należałoby rozmawiać z Zarządem Województwa Lubuskiego. 

Do punktu 15 porządku obrad: 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami: 

21.09.2022r. – udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

04.10.2022r. – spotkanie z Wójtem Gminy w sprawie zwołania na wniosek sesji rady gminy 

oraz omówienie spraw dotyczących bezpieczeństwa mieszkańców. 

11.10.2022r. – wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy a następnie XL sesja. 

13.10.2022r. - Udział w uroczystościach Dnia Edukacji Narodowej w SP Lubiszyn. 

25.10.2022r. - wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy. 

W między czasie sprawy administracyjne dotyczące pracy rady gminy. 

Do punktu 16 porządku obrad: 

S.Andrzejewski – Odnośnie spotkania Pana Wójta z Panem Doktorem ze Stawu i Ściechowa. 

Nie wiem, jak jest u kolegi, czy ma jakieś sygnały odnośnie przepływu informacji, jak lekarz 

przyjmuje, kiedy przyjmuje. Ludzie często, nawet na ostatnim zebraniu poruszali, że pan doktor 

nie zawsze informuje mieszkańców poprzez pielęgniarki, czy jakąś ulotkę, czy będzie. Bo przez 

2 tygodnie go nie ma, potem przez tydzień jest, potem przez miesiąc go nie ma. Dlatego 

postanowiłem złożyć taki wolny wniosek żeby był przepływ informacji między pacjentem  

a lekarzem. 

Druga sprawa. Mieszkańcy są zaniepokojeni nieporządkiem przy ośrodku zdrowia. Jak wiemy 

lokal jest podnajmowany bodajże przez GOPS dla pani, która sobie nie radzi. Zwracałem uwagę 

żeby zrobili porządek, bo to brzydko wygląda. Chodzi też o wizerunek ośrodka. Chciałbym 

poprzez Pana Wójta poprosić RIT żeby zajął się tą sprawą, żeby doprowadzić do porządku teren 
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wokół ośrodka. Drugą częścią sam się zajmuję (koszeniem, grabieniem), ale z tej strony 

wygląda to źle a to jest jednak mienie gminy. 

K.Stefanek – Po ostatnim posiedzeniu komisji nasunął mi się taki wniosek. Opiszę sytuację, 

która się wydarzyła u mnie we wsi. W pewnym czasie, być może przy zmianie pór roku  

i oświetlenia jakie temu towarzyszy, pojawiły się takie rozbieżności oświetleniowe. Lampy 

świeciły w niewłaściwych porach. Zgłaszałem to do urzędu i tam pewna pani, która się tym 

zajmuje zadzwoniła do ENEA i powiedziała, że ktoś ma przyjechać i jakoś to uregulować. Po 

3 dniach, gdy lampy całodobowo nadal świeciły po raz kolejny kontaktuję się z tą panią i ona 

znowu ponagla ENEA. Także trwało to tydzień, gdzie lamy u mnie świeciły całodobowo. 

Przedwczoraj się dowiedziałem, że w innej miejscowości, chyba w Lubiszynie, jest podobny 

problem, że lampy świecą i świecą. Nasuwa mi się taki wniosek, żeby może zlecić 

pracownikowi urzędu, aby skontaktował się z sołtysami, żeby sprawdzili, jak to jest w ich 

miejscowościach i wpłynąć na to. Przy obecnym stanie, jaki jest w kraju i na świecie, energia 

jest tak droga, że chyba nie możemy sobie pozwolić na to żeby były te rozbieżności w świeceniu 

tych lamp. A po tym naszym ostatnim spotkaniu pojawiły się głosy, że w niektórych 

miejscowościach jest z tym coś nie tak. Czy wystarczy interwencja ludzka, rozmowa  

i regulacja, czy też należałoby się pochylić nad lepszym systemem pracy tych instalacji 

oświetleniowych? 

Do punktu 17 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2021/2022. 
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W.Łebek – Chciałbym się odnieść do naszego oświetlenia, bo sytuacja jest trochę dziwna. 

Oświetlenie świeci wtedy, kiedy nie trzeba. Dowiedziałem się o tym niedawno, poinformowali 

mnie o tym mieszkańcy, że prowadząc dzieci do szkoły 10 minut wcześniej światło gaśnie, 

czyli trzeba by było skorygować zegary, żeby to dopasować do potrzeb. 

Druga sprawa też niedawno wyszła. Lubuski Związek Tenisa Stołowego organizuje co roku  

u nas turnieje. Taki turniej miał się odbyć 11 listopada w Ściechowie, ale z jakichś przyczyn 

technicznych został przeniesiony do Sulęcina. Czy mógłby nam pan powiedzieć, dlaczego taka 

sytuacja zaistniała? 

A.Terlecki – Nie miałem tej informacji i nie wiem, dlaczego ta impreza nie odbyła się u nas. 

Natomiast salą gimnastyczną dysponuje dyrektor szkoły. Nie wiem, czy Związek Tenisa 

Stołowego w Gorzowie Wlkp. zwracał się do dyrektora szkoły o udostępnienie tej sali. Nie 

potrafię w tej chwili odpowiedzieć na to pytanie, ale sprawdzimy to. To organizator decyduje, 

w którym miejscu chce przeprowadzić imprezę. 

W.Prętki – dzisiaj przyjęliśmy uchwałę w sprawie nowego wymiaru podatku. Jest to dosyć 

znaczący wzrost a biorąc pod uwagę ogólną sytuację w kraju, zwracam się z gorącym apelem 

żeby w wyjątkowych sytuacjach jednak pochylić się i okazać trochę serca dla tych 

biedniejszych mieszkańców i w sposób pozytywny rozpatrywać ewentualne prośby  

o umorzenie, bo na komisji poruszaliśmy ten temat. Stawki są dosyć wysokie, to nie będzie na 

pewno jakaś wielka skala tych umorzeń, ale jednak na pewno tym najstarszym  

i najbiedniejszym przyniosłoby jakąś ulgę. 

Druga sprawa. Również apel. Ten temat też poruszałem z Panem Przewodniczącym i we wtorek 

i w dniu dzisiejszym i tak jakbyśmy zaczęli trochę krakać. W dniu wczorajszym miał miejsce, 

na szczęście niegroźny, wypadek na ulicy Dębowej przy tartaku. Tam naprawdę robi się już  

w tej chwili horror. Rozwalono pobocza w stronę ronda. W tej chwili nawet już chyba 

ciężarówki za bardzo parkować nie mogą, więc rozpoczęli parkowanie na drodze w stronę 

Ściechowa. Ustawiają się po obu stronach tej drogi tworząc szachownicę, która stwarza 

zagrożenie dla wszystkich. Przyjeżdżając tu we wtorek mówiłem Panu Przewodniczącemu, że 

to jest bardzo niebezpieczne. Tam nie sposób się wychylić bez narażenia siebie na jakieś 

zdarzenie, bo z naprzeciwka, jak oni są poustawiani tak w szachownicę po obu stronach drogi 

to każdy próbuje się jakoś przecisnąć. Trzeba chyba podjąć jakieś rozmowy z powiatem, czy 

tam ustawić znaki zakazu parkowania w ten sposób, bo oni niszczą tą drogę totalnie. Nie jestem 

przeciwko przedsiębiorcy, wiem, że on ma z tego pieniądze i potem płaci podatki, ale to jest 

stwarzanie zagrożenia dla zdrowia a nawet życia uczestników ruchu drogowego na tym odcinku 

drogi. Panie Wójcie, proszę o podjęcie działań. Może na początek wystarczy rozmowa  

z przedsiębiorcą albo interwencja w powiecie żeby oni też tym tematem się zainteresowali. 

A.Terlecki – W pełni się z Panem zgadzam, też ta sytuacje obserwuję i uważam, że parkowanie 

w tym miejscu w ogóle nie jest dozwolone. W tej sprawie już interweniowaliśmy, ale ponownie 

podejmiemy interwencję. Ciężarówki stwarzają tam zagrożenie, ale też degradują to pobocze. 

Ta droga powstała przy udziale środków gminy i to nie jest korzystne jak ktoś ta drogę 

degraduje i dlatego podejmiemy interwencję w tej sprawie. 
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W.Zwieruho – Rozmawialiśmy o tym i wszyscy radni przyłączają się do obu wniosków Pana 

Przewodniczącego. 

A.Terlecki – W sprawie apelu, aby analizować sytuacje podatników. Jeżeli którykolwiek  

z podatników zwraca się z wnioskiem o umorzenie, czy rozłożenie na raty należności to 

każdorazowo szczegółowo analizujemy jego sytuację. Taka praktyka jest stosowana, więc 

jeżeli w przyszłym roku jakieś wnioski wpłyną to będą badane tak jak w latach poprzednich. 

Na podstawie postępowania i ustaleń referatu podatków będzie podejmowana decyzja. 

 

Do punktu 18 porządku obrad: 

W. Zwieruho dokonał zamknięcia obrad XLI sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K. Wiśniewska 

 

X
Wojciech Krzysztof Zwieruho

Przewodniczący Rady Gminy

 

 


